
 

 

Verslag van de vergadering van de participatieraad, gehouden op maandag 20 februari 2017 

 

Aanwezig: allen. Namens de gemeente: Martijn van Wietmarschen en Margriet van de Vooren. 

1. Opening: 

Chris van Tilborg opent de vergadering, heet een ieder van harte welkom, met name Edwin 

van Harten, voor het eerst in ons midden, en de delegatie vanuit de gemeente. Hij 

memoreert dat de benoeming van twee nieuwe leden nu een feit is en dat de benoeming 

van Linda van Borssum volgt zodra de verordening is bevrijd van een knellend genoemd 

aantal leden. We beginnen met een korte  voorstelronde. Daarna krijgt Martijn van 

Wietmarschen het woord. 

 

2. De  eigen bijdrage versus maatwerk: 

Gemeenten hebben de vrijheid aan de eigen bijdrage te sleutelen ( dit is: verlagen), uiteraard 

binnen de regels. Het Centraal Administratie Kantoor int de bedragen en die verstrekt het 

weer aan de gemeenten. Na 1 januari 2015 waren er signalen dat de eigen bijdragen stegen 

en dat als gevolg daarvan de zorgmijding toenam. Voor de gemeente Putten onderzoekt 

Martijn van Wietmarschen  deze signalen. Voor het college van B&W heeft hij een 

opiniërend stuk opgesteld; dat komt in maart in de commissievergadering. 

Het is een complexe materie, waarvan een leek waarschijnlijk weinig begrijpt. De Vereniging 

Nederlandse Gemeenten pleit voor een versimpeling van de regels. Sommige gemeenten 

schrappen de eigen bijdrage. Heeft Putten daaraan gedacht? Martijn: “Dat doet de gemeente 

nu.” De participatieraad pleit voor een zo laag mogelijke eigen bijdrage. (advies). Zorgmijding 

is een fenomeen dat zich moeilijk laat onderzoeken, maar Martijn van Wietmarschen heeft 

de indruk dat het incidenteel gebeurt. De participatieraad ontvangt te zijner tijd de notitie. 

Daarna kunnen wij ons opmaken voor een advies. 

 

3. Subsidieprogramma 2018 en Nota Gezondheid en bewegen: 

Margriet van de Vooren meldt ons de herijking  van het subsidiebeleid, met name bij sport. 

Vandaar de nota “” Gezondheid en Bewegen”. Daarbij verbreedt de gemeente het 

sportsubsidiegebied. Voorheen kregen verenigingen subsidie naar het aantal jeugdleden; 

thans verstrekt de gemeente subsidie aan stimulerende activiteiten in het kader van de 

sociaal culturele visie: welke organisaties kunnen daarbij helpen? 



Waar de gemeente vroeger subsidie verleende ten behoeve van velden en gebouwen, moet 

het nu vooral over sport gaan! 

De nota (in concept) heeft niet de pretentie volledig te zijn: het is een stuk in ontwikkeling. In 

dat kader zou het goed zijn ook aandacht te besteden aan asielzoekers en statushouders. De 

participatieraad pleit er ook voor een duidelijke visie te verwoorden waar het gaat om inzet 

van mensen en het aantal uren dat zij zich beschikbaar stellen. Kijk niet alleen naar aantallen. 

Het beleidsvoornemen komt in juni in de gemeenteraad. De participatieraad komt te zijner 

tijd met een advies. 

 

4. Bespreekpunten: 

- Vooroverleg gemeente: Chris van Tilborg brengt kort verslag uit. Hieruit blijkt weer, dat 

ons geduld op de proef wordt gesteld. Reacties op adviezen blijven nog steeds uit. 

- Planning en adviezen: Chris van Tilborg zorgt ervoor dat het overzicht actueel blijft. 

- Voorbereiding burgerplatform: 

- Draaiboek: Chris van Tilborg geeft een korte toelichting. We genieten die avond de 

medewerking van Zorgbelang Gelderland/Utrecht. Wilmy van de Beek deelt de schorten 

uit. Mensen die meewerken aan de interviews, maken tijdens een maaltijd kennis met  

Ellen Spanjers. We breiden het gezelschap uit met een rollatorgebruiker. (actie Sybrecht 

van de Veen en Edwin van Harten) 

- Uitnodiging: vergadering gaat akkoord met het ontwerp. De flyer krijgt naast A3- formaat 

ook A4-formaat. Wilmy van de Beek inventariseert en verdeelt. 

- Netwerkadressen: die werken we staande de vergadering bij. 

- Sociaal Culturele Visie (op dinsdag 21 februari in de commissievergadering): Chris van 

Tilborg gaat inspreken. De bijgevoegde paragraaf inclusieve agenda is weinig concreet. 

Daarnaast komen wij in de aangepaste versie weinig aanpassingen tegen: onze adviezen 

zijn slechts ten dele overgenomen. 

- Na de landelijke verkiezingen gaan de plaatselijke partijen aan de slag met hun 

programma. Chris van Tilborg vraagt aan de werkgroepen programma-adviezen op te 

stellen. 

 

5. PR en communicatie: 

Wilmy van de Beek is nog steeds bezig vrije toegang tot onze website te verkrijgen. 

De vergadering keurt de tekst voor de brochure goed. Deze moet klaar zijn op 20 maart. 

 

6. Werkgroepen: 

Alle werkgroepen maken na de vergadering afspraken voor overleg. 

De secretaris gaat aan de slag met het jaarverslag. 

 

7. Verslag en afsprakenlijst: 

De vergadering keurt het verslag ongewijzigd goed. 

Afspraken: delegatie naar SWP op 6 maart: de werkgroep Wmo overlegt nog wie daar heen 

gaat. 

 

8. Rondvraag: 



Jantine Dekker merkt op dat in de Sociaal Culturele Visie bij het hoofdstuk Jeugd slechts één 

van onze zeven adviezen is overgenomen. 

 

9. Sluiting: Chris van Tilborg sluit om 21.40 uur de vergadering. 

Daarna doet een fotograaf ernstige pogingen ons op de gevoelige plaat vast te leggen. 

 

Jaap Plomp 

 


